
Protokoll fört vid styelsemöte och kontituerande möte i 
borådsstyrelsen på Västra vägen och Rudviken den 16 maj 2024 i 
Borådslokalen \ 

Närvarande: Cuvan Baksi, Krerstin Elf, Ancherie Ljungdahl, Annelie Ljungdahl, 
Ingvar Nyquist, Torbjörn Öhman från punkt 4 och Ingegerd Östman 

Ej närvarande: José Calvo, Ingrid Forsberg och Kerstin Warghagen 

1. Annelie Ljungdahl förklarade mötet öppnat. 

2. Till ordförande för mötet valdes Ingvar Nyquist. 

3. Till justeringsman valdes Kerstin Elf. 

4. Konstituering av styrelsen: 

Till ordförande valdes Annelie Ljungdahl 

Till vice ordförande valdes Ingrid Forsberg 

Till sekreterare valdes Ingegerd Östman 

Till kassör valdes Ingvar Nyquist 

Till lokalansvarig valdes Ancherie Ljungdahl 

Till ledamöter valdes José Calvo, Kerstin Elf, Torbjörn Ohman och Kerstin 

Warghagen 

Till suppleant valdes Cuvan Baksi. 

5. Annelie Ljungdahl meddelade att de aktiviteter som planeras för resten av 
året är grillafton, sillafton, kräftskiva samt surströmming utanför borådets 
kostnader och någon träff före jul. 

Malla, som avgick vid årsmötet, skulle undersöka om vi kunde anordna en träff 
där de boende fick laga mat från olika kulturer och Ingvar Nyquist undrar om



Cuvan Baksi kan ta över denna uppgift. Cuvan Baksi vill inte ta över detta 
projekt då det inte är hans förslag och han inte tror att det skulle fungera. 

Cuvan Baksi vill andra borådets stadgar. Ingvar Nyquist meddelade att 
Signalistens forhallningsregler ar Boradets regler. 

6. Ingvar Nyquist meddelade att vi fatt 12 403 kr fran Signalisten och att vi 
hittills inte haft några större utgifter i år. 

Annelie Ljungdahl meddelade att vi hade 3 000 kr kvar från 2023 och att 
beloppet är redovisat till Signalisten. 

7. Ancherie Ljungdahl föreslår att vi ska höra med Signalisten om beloppet från 
dem kan höjas så att vi kan köpa bla nya möbler och ersätta de knivar som 
försvunnit från lokalen. Anncherie Ljungdal har frågat Signalisten om vi kan få 
ta ut 50 kr för diskborste mm från de som lånar lokalen men fått nekande svar, 

Annelie Ljungdahl upplyste att Signalisten redan har en plan för ersättning av 
vissa möbler. Hon meddelade också att man fortsättningsvis måste visa upp sitt 
kontrakt för att få låna lokalen. 

8. Cuvan Baksi upplyste att han önskar få sina kallelser till möten på mail 
fortsättningsvis. 

9. Inget datum fastställdes för nästa möte utan det får hållas när det finns 
behov av möte och i vart fall efter målningen i lokalen. 

10 Ingvar Nyquist avslutade mötet. 
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